



ចាប់ផ្ដើម ក

ការប្រមូលផ្តុំ

CG ប្រមូលផ្តុំកន្លែងដែលមនុស្សល្អជួប!

ការប្រមូលផ្តុំគឺជាការជួបជុំសង្គមសាសនាសម្រាប់មនុស្សដែលមានគំនិតដូចគ្នា។ Sup-porters ស្វែងរកមនុស្ស 7 នាក់ ឬច្រើនជាងនេះ ប្រមូលផ្តុំគ្នាដែលជា 'ការប្រមូលផ្តុំ' ។ ការប្រមូលផ្តុំ A 1 អាចត្រូវបានធ្វើឡើងនៅផ្ទះ។ ជម្រើសជំនួសគឺ SmeC, PHEC ឬសាលា។^៧ ការប្រមូលផ្តុំជ្រើសរើសអ្នកចាស់ទុំដែលបង្កើតគណៈកម្មាធិការមួយហៅថា 'Klan' ។ នៅឯការប្រមូលផ្តុំគ្នា លើកទី 1 ដែលមានវត្តមានទាំងអស់សម្រេចចិត្តរៀបចំការប្រមូលផ្តុំរៀងរាល់ថ្ងៃសប្តាហ៍។ នៅលើឈ្មោះសម្រាប់ការប្រមូលផ្តុំ និងពេលណាត្រូវរៀបចំកិច្ចប្រជុំគណៈកម្មាធិការបន្ទាប់។

អ្នកគាំទ្រ (ចូលរួម) ជ្រើសរើសនៅក្នុងសន្លឹកឆ្នោតសម្ងាត់ 1 អែលឌើរ (អប្បបរមា) រហូតដល់អតិបរមា 7 HE និង 7 SHE (7_7 rule) សរុបចំនួន 14 អែលឌើរ។ វត្តមានអ្នកគាំទ្រណាមួយអាចតែងតាំងបាន ដរាបណាពួកគេបំពេញតាមតម្រូវការ។ តម្រូវការចាំបាច់ដើម្បីក្លាយជាមនុស្សចាស់៖ អាយុ 28 ដល់ 70 ឆ្នាំ ក្លាយជាឪពុកម្តាយ រាងកាយ និងផ្លូវចិត្តអាចបំពេញភារកិច្ចរបស់សមាជិកគណៈកម្មាធិការ។

គ្មានពិការភាពផ្លូវភេទ (រំលោភលើកុមារ ភេទដូចគ្នា យល់ស្របយេនឌ័រ) គ្មានប្រវត្តិបទឧក្រិដ្ឋ គ្មានគ្រួសារ គ្មានបញ្ហាជិតកាតូលិក គ្មានដួនដី ឬព្រះសង្ឃ។

ចំណាំ! ពិការភាពផ្លូវភេទគឺជាការគំរាមកំហែងដល់កុមារ។

7_7 ច្បាប់ (តំណាងស្មើគ្នានៃ HE និង SHE) អនុវត្តចំពោះគណៈកម្មាធិការ UCG ទាំងអស់។ គណកម្មាធិការមាន 1 (មិនពេញលេញ) ដល់ 14 (ពេញលេញ) ។

គណកម្មាធិការមិនពេញលេញអាចមានការរួមបញ្ចូលគ្នានៃ HE និង SHE ប៉ុន្តែមិនលើសពី 7 HE ឬ 7 SHE ។ អ៊ី ៨ HE, 6 SHE ខុស អាចមានមិនលើសពី 7 HE ។ គណកម្មាធិការពេញលេញមួយមាន ឯកឧត្តម ៧រូប, ៧រូប។ គណៈកម្មាធិការពេញលេញគឺជាគោលដៅ។ ១ ជាប់ឆ្នោតត្រូវបំពេញភារកិច្ចទាំងអស់។ 14 ដែលត្រូវបានជ្រើសរើសអាចចែករំលែកបន្តការងារស្មើគ្នា។

ភារកិច្ច : រៀបចំ : កន្លែង

ប្រមូលផ្តុំ (សាល សន្តិសុខ) ដឹកជញ្ជូនអ្នកជំងឺ ពិការ ចាស់ជរា...

ផ្សព្វផ្សាយ៖ ការប្រមូលផ្តុំ (ពេលណា កន្លែងណា និងទិសដៅ) ការចេញផ្សាយប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយ និងសារនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ 1 ជំនឿ 1 អ្នកថែរក្សាសកលលោកនៃ សាសនាចក្រ អាណាព្យាបាល

កម្មវិធី៖ សូមស្វាគមន៍, គូសវាស, ធ្វើធាតុ, ការអធិស្ឋាន, ការអាន, ការពិភាក្សាអង្គការសម្រាប់ការងារ។ ត្រូវប្រាកដថា ភាសាសំខាន់ គ្រាមភាសា និងប្រពៃណីត្រូវបានរក្សា។

សង្កត់: រញ្ជ្រញ់, ការបោះឆ្នោត, ការចាប់ផ្តើមនៃអ្នកទើបរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍និងទារកទើបនឹងកើត។

កាន់ទុកអ្នកដែលបានស្លាប់។

ការផ្តល់អាហារ៖ កន្លែងអង្គុយ ភេសជ្ជៈ (គ្មានជាតិអាស់កូល) អាហារ តន្ត្រី ការរាំ ការកម្សាន្ត និងសម្លាត...

គណៈកម្មាធិការ៖ កិច្ចប្រជុំ។ ការពារអ្នកដែលរងការវាយប្រហារដោយអយុត្តិធម៌ ទន់ខ្សោយ ជនទុក្ខ ជនទុក្ខត។

បន្តរក្សា៖ បញ្ជីរាយនាម និងយុទ្ធនាការ រៀបចំសម្ភារៈអប់រំសម្រាប់សាលារៀន បង្កើតអង្គការមិនស្វែងរកប្រាក់ចំណេញ (CROn)...

រក្សាទំនាក់ទំនង៖ ជាមួយក្រុមប្រឹក្សា Shire ។ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ឈរឈ្មោះបោះឆ្នោត ដល់ពាណិជ្ជកម្ម នយោបាយ សង្គម... គណៈកម្មាធិការ មុខតំណែង...

Klan ដោយមានការគាំទ្រពីអ្នកគាំទ្រស្របយកបុព្វហេតុបរិស្ថាន មិនរកប្រាក់ចំណេញ មិនហិង្សា និងសង្គម-យុត្តិធម៌ និងដំណើរការ វា។

ការប្រមូលផ្តុំគឺបើករៀងរាល់ 'ថ្ងៃសប្តាហ៍' ចាប់ពី 1 ម៉ោងបន្ទាប់ពីថ្ងៃរះរហូតដល់ 1 ម៉ោងមុនពេលថ្ងៃលិច។ ការប្រមូលផ្តុំ ចូលរួមនៅក្នុង N-At-m (ការគ្រប់គ្រងពេលវេលានៃយុគសម័យថ្មី) ប្រធានបទថ្ងៃសប្តាហ៍ (ការប្រារព្ធពិធី អនុស្សាវរីយ៍ ការអាម៉ាស់) ។ ការប្រមូលផ្តុំគាំទ្រម្ហូបក្នុងស្រុក របៀបធ្វើ គ្រាមភាសា ប្រពៃណី។

ការប្រជុំ អ្នកគាំទ្រ Etiquette ទស្សនាការ

ប្រមូលផ្តុំ និងលើកទឹកចិត្តអ្នកដទៃទៅទស្សនាការប្រមូលផ្តុំ។ ពួកគេអធិស្ឋាន ថ្វាយបង្គំ ទំនាក់ទំនងសង្គម ពិភាក្សា ដៃជក់ បរិភោគ (គ្មានអាហារឥតបានការ) ផឹកស្រា (គ្មានជាតិអាស់កូល) ច្រៀង រាំ សើច លេង ធ្វើឱ្យមានសុខដុមរមនា... វាជាការប្រមូលផ្តុំ របស់អ្នករីករាយ និងធ្វើឱ្យវាដំណើរការ!

ការចូលរួមយ៉ាងសកម្មនាំទៅរកបទពិសោធន៍។ បទពិសោធន៍មានសារៈសំខាន់; យើងចូលចិត្តចែករំលែកវាជាមួយអ្នកដទៃ។ យើង ចូលចិត្តពិភាក្សាអំពីបទពិសោធន៍របស់យើងជាមួយអ្នកដទៃ។ នេះបង្កើនទំនាក់ទំនងរបស់យើងជាមួយអ្នកដទៃ។ ការបង្កើនទំនាក់ទំនង ល្អប្រែជាសុភមង្គល។

ដើម្បីធ្វើឱ្យបទពិសោធន៍ដំណើរការ ចាំបាច់ត្រូវមានភាពចម្រុះ។ មុខវិជ្ជាដែលគ្របដណ្តប់អាចជាសកម្មភាពប្រមូលផ្តុំ ការបង្ហាញអ្នក ផ្តល់ច្បាប់ បញ្ជីរាយនាម ចំណេះដឹង ព័ត៌មានបច្ចុប្បន្ន ចំណង់ចំណូលចិត្ត ចំណាប់អារម្មណ៍ រដ្ឋាភិបាលក្នុងតំបន់ និងខេត្ត។ កុំខ្មាស់ អៀន!

ការពិភាក្សា-សុដីរម្ងៃ៖ ស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់ដោយមិនរំខានអ្នកនិយាយ។ ឆ្លើយដោយរំភើបដោយមិនគួរឱ្យស្តាប់ខ្លឹម ឈឿយ ឬឆេវឆាវ។ ទំនាក់ទំនងរបស់មនុស្សពីងផ្អែកលើចំណង់ចំណូលចិត្ត ការសម្របសម្រួល និងការអត់ឱន។ ពង្រីកស្ថានភាពមួយ; យល់ព្រមមិន យល់ស្រប។

នៅការជួបជុំទាំងអស់ អ្នកគាំទ្រ អ្នកទស្សនា អ្នកចាស់ទុំ សមាជិកត្រូវបានបន្ថែមថាជាអាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល (ឈ្មោះ ទី ១) គ្រប់គ្នាគឺស្មើគ្នា។ មនុស្សចាស់ និង សមាជិកគឺជាអ្នកដឹកនាំដែលមានឋានៈកិត្តិយស។ ចំណងជើងទាំងនេះត្រូវបានប្រើប្រាស់តែប៉ុណ្ណោះ នៅខាងក្រៅការជួបជុំជាសាធារណៈ ឬក្នុងគណៈកម្មាធិការ។

1 ព្រះទ្រង់ស្រឡាញ់គ្រឿងបរិក្ខាររបស់ទ្រង់

នៅ Klan's 2^៧ ជួបជាមួយ Custodian Zenturion (1 HE និង 1 SHE) ត្រូវបានជ្រើសរើស។ សេចក្តីពិត របស់ពួកគេត្រូវបានយកទៅជាសមាជិកនៃ 1 Church, Universe Custodian Guardians ត្រូវបានបង្ហាញ។ ការប្រមូលផ្តុំត្រូវបានរាយបញ្ជី នៅលើគេហទំព័រ។

ឥឡូវនេះ ការ ប្រមូលផ្តុំ អាចប្រើប្រាស់យ៉ាងដែលមាននៅលើគេហទំព័រ។ ការប្រមូលផ្តុំអាចដៃគូសប្រាក់ (គ្មានឥណទាន) 90% នៅជាមួយ ការប្រមូល 10% ត្រូវបានបញ្ជូនបន្តទៅអាណាព្យាបាលអាណាព្យាបាល រដ្ឋបាល។

Custodian Zenturion គឺជាអ្នកដឹកនាំដែលត្រូវបានជ្រើសរើសតំណាងឱ្យ Gat-hering ទៅកាន់សហគមន៍មូលដ្ឋាន និងរដ្ឋាភិបាលក្នុងតំបន់។ មេដឹកនាំទាំងនេះ ងប់ងល់នឹង ព្រះជាម្ចាស់ ១ និងជំនឿ១។ ពួកគេដឹកនាំដោយអាកប្បកិរិយាប្រកបដោយក្រមសីលធម៌ និងវិជ្ជាជីវៈដែលមិន ខ្លាចញញើត បង្ហាញពីភាពរាបទាប ការតាំងចិត្ត វិន័យ និងការតស៊ូ។ ការកិច្ចសំខាន់របស់ពួកគេគឺការទំនាក់ទំនង និង ផ្សព្វផ្សាយ ការយល់ដឹងរួមគ្នាអំពីគោលបំណង UCG ដោយបង្កើត និងបញ្ចូលយុទ្ធសាស្ត្រដ៏មានឥទ្ធិពល (ជាមួយ Klan) សម្រាប់ការ ផ្លាស់ប្តូរ Gathe-ring ក្នុងទិសដៅនៃចក្ខុវិស័យរួមគ្នារបស់ពួកគេ។ គោលដៅដែលមានបន្ទាត់ពេលវេលាគឺ

កំណត់។ ពួកគេប្តេជ្ញាចិត្តចំពោះគោលបំណងមូលដ្ឋាននៃ UCG spr-eading នៃ សារចុងក្រោយបង្អស់ របស់ 1 God ដែលជា 'Law-Giver Manifest' ។ របស់វា។ កម្មវិធីនិងការការពាររបស់វា។

សមាជិកបុគ្គលនៃអាណាព្យាបាលអាណាព្យាបាលសកលលោក មិនអាចទេ។ ទទួលយកពានរង្វាន់កិត្តិយស រង្វាន់ ឬចំណងជើង។ ពួកគេមិនអាចជាប់ឆ្នោតឬ ត្រូវបានតែងតាំងជារដ្ឋាភិបាលប្រភេទណាមួយ។ ប្រសិនបើគេសួរគេអាចនឹងផ្តល់ការប្រឹក្សាដោយមិនមានការផ្តល់ជំនួយ។ ប្រសិនបើ ពួកគេក្លាយជាផ្នែកនៃរដ្ឋាភិបាល ពួកគេនឹងលែងពួកគេ សមាជិកភាពរបស់ UCG ហើយមិនអាចទទួលបានវាមកវិញទេ។

ចំណាំ! នេះមិនអនុវត្តចំពោះអ្នកចាស់ទុំ ឬអ្នកគាំទ្រទេ។ ពួកគេអាចទទួលយកបាន។ រង្វាន់កិត្តិយស រង្វាន់ ឬចំណងជើង។ ពួកគេអាចត្រូវបានជ្រើសរើសឬតែងតាំង ប្រភេទណាមួយនៃរដ្ឋាភិបាល ឬគណៈកម្មាធិការ។ អាណាព្យាបាលណាក៏ដោយ ដែលជ្រើសរើសឱ្យរដ្ឋាភិបាល ឬគណៈកម្មាធិការ ដែលមិនប្រើអ្នកផ្តល់ច្បាប់

បង្ហាញជាការណែនាំ។ គឺត្រូវព្យាយាមឱ្យអស់ពីសមត្ថភាព និងតស៊ូតាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។ លើកទឹកចិត្តឱ្យមានការប្រើប្រាស់នៃសេចក្តីប្រកាសអ្នកឱ្យច្បាប់!

អ្នកជាប់ឆ្នោត C-Zenturion ត្រូវធ្វើសេចក្តី ថ្លែងការណ៍ការពិត

សេចក្តីថ្លែងការណ៍ការពិត

អូដីអស្ចារ្យដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់ 1 និងតែមួយគត់ នៃព្រះ។ តើនរណាជា HE និង SHE ។ អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាត បំផុត។ សាក្សី៖

អាណាព្យាបាលដែលស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (ឈ្មោះ ទី ១)។ ជ្រើសរើសអ្នកថែរក្សា Zenturion ដោយពួកអែលឌើរនៃ (ឈ្មោះ) ការប្រមូលផ្តុំ។

និយាយដោយស្មោះត្រង់៖ ថាខ្ញុំនឹង

ជួយដល់ ព្រះជាម្ចាស់ 1 អ្នកគាំទ្រជំនឿ 1 អាណាព្យាបាលអាណាព្យាបាលនៃចក្រវាង 1 និងសហគមន៍មូលដ្ឋាន។

ថាខ្ញុំមិនបានលើកទឹកចិត្តនរណាម្នាក់ឱ្យសម្លាប់ រំលោភ ធ្វើទារុណកម្ម ឬធ្វើបាបកុមារ ឬក៏មិនបានការពារអ្នកណាដែលធ្វើ។

ការពារភាពសុចរិតនៃ សារព្រះបន្ទូលចុងក្រោយបង្អស់ របស់ព្រះជាម្ចាស់ 1 : Law-Giver Manifest ។

ក្នុងនាមជា Custodian Zenturion ឥរិយាបថទាំង 7 គឺជាការណែនាំរបស់ខ្ញុំ៖ មិនតបស្នងដោយ អំពើហឹង្សាទេ!

សង្កេតដើម្បីឱ្យដឹងអំពីអាកប្បកិរិយាប្រឆាំងនឹងសង្គម។

តវ៉ាអយុត្តិធម៌ សីលធម៌ បំផ្លិចបំផ្លាញបរិស្ថាន!

ដោះស្រាយជម្លោះតាមរយៈការវាយតម្លៃ ការស្តាប់ និងការពិភាក្សា។

ធ្វើសមាហរណកម្ម ស្គាល់ខ្លួនឯងជាមួយក្រុមផ្សេងៗទាំងអស់ក្នុងសហគមន៍យើង និយាយឡើងដើម្បីអ្វីត្រូវ មានសីលធម៌ ទាមទារ

ការទទួលខុសត្រូវ!

ក្រោកឈរឡើងចំពោះការវាយប្រហារដោយអយុត្តិធម៌ ជួបការលំបាក ទន់ខ្សោយ ខ្វះខាត !

សម្រាប់សិរីល្អនៃ 1 ព្រះជាម្ចាស់ និងសេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ

1 សូមព្រះជាម្ចាស់ធ្វើជាសាក្សី និងជាចៅក្រមរបស់ខ្ញុំ

ការបង្គាប់ 'សេចក្តីថ្លែងការណ៍ការពិត' នាំទៅដល់ការលុបចោលសមាជិក-ហ៊ីប ដោយហាមប្រាមពីការប្រមូលផ្តុំទាំងអស់។ ការបដិសេធដោយអ្នកគាំទ្រ។ ប្រសិនបើការមិនគោរពតាមបែបបទទ្រទ្រង់ជឿជំនឿព្រហ្មទណ្ឌ ព្រះរាជអាជ្ញានឹងត្រូវជូនដំណឹង។

ចំណាំ! សមាជិកបុគ្គលនៃអាណាព្យាបាលអាណាព្យាបាលនៃសាកលលោក មិនអាចទទួលយករង្វាន់កិត្តិយស រង្វាន់ ឬ ចំណងជើងបានទេ។ ពួកគេមិនអាចត្រូវបានបោះឆ្នោតជ្រើសរើស ឬតែងតាំងជាអង្គការប្រភេទណាមួយឡើយ។ ប្រសិនបើគេសួរ ពួកគេអាចនឹងផ្តល់ដំបូន្មានដែលមិនមានតម្លៃ ប្រសិនបើពួកគេក្លាយជាផ្នែកមួយនៃអង្គការប្រភេទណាមួយ ពួកគេនឹង បាត់បង់សមាជិកភាព UCG ហើយមិនអាចទទួលបានវិញទេ។

ពាក្យសុំ សមាជិកភាព

បោះពុម្ព! បំពេញ! ផ្ញើសំបុត្រ!

ពាក្យសុំសមាជិកភាពនេះត្រូវបានប្រើដើម្បីជូនដំណឹងដល់ UCG និងចុះឈ្មោះជាការប្រមូលផ្តុំនៃ 1 God 1 FAITH 1 Church Universe Guardians អាណាព្យាបាល



វាក៏ធ្វើឱ្យសមាជិក Custodian Zenturion ដែលត្រូវបានចាត់តាំងនៃអាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាលសកលលោកផងដែរ។

នៅក្នុងចន្លោះសរសេរឈ្មោះដំបូងរបស់ 'អែលឌើរ' ដែលបានជ្រើសរើស Custodian Zenturions ហើយបានឮ

'សេចក្តីថ្លែងការណ៍ការពិត' របស់ពួកគេ។

១ ^{ស្តី} ឈ្មោះរបស់ (HE) C. Zenturion:			
១ ^{ស្តី} ឈ្មោះរបស់ (SHE) C. Zenturion:			

យើងដែលមានឈ្មោះខាងលើ អែលឌើរ និងអាណាព្យាបាល Zenturion នឹងគោរពតាមច្បាប់សមាជិកភាព ថ្ងៃទី 1 ឧសភា សូម ព្រះជាម្ចាស់ធ្វើជាសាក្សី និងចៅក្រម CG Kalender N-Atm កាលបរិច្ឆេទ៖

សមាជិកភាព អាចត្រូវបានដកហូត ប្រសិនបើបំពានលើ សេចក្តីប្រកាសអ្នកផ្តល់ច្បាប់។ ការបំពានណាមួយនឹងត្រូវ បានស៊ើបអង្កេត និងដោះស្រាយ។

១ ព្រះជាម្ចាស់ជាអ្នកជឿរបស់យើង!

1 ជំនឿគឺជាកម្លាំងសីលធម៌របស់យើង!

The Law-Giver Manifest គឺជាការណែនាំរបស់យើង!

អាណាព្យាបាលអាណាព្យាបាលសកល គឺជាសាសនាចក្ររបស់យើង!

